
OR-II.0012.3.12.2023

Protokół Nr 12.2023 
z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu 

odbytego w dniu 28 listopada 2023 r. godz. 9:30

W posiedzeniu Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, uczestniczyło 7 członków komisji na ogólną 
liczbę 9 według załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu oraz 
listy obecności osób zaproszonych, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.
Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9.45.

Ad.l. Otwarcie posiedzenia.
Posiedzenie otworzyła pani Alicja Frejlich - Przewodnicząca komisji rolnictwa, ochrony środowiska, 
dróg i transportu.
Na wstępie pani Przewodnicząca powitała wszystkich członków komisji, następnie przeszła do 
realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Pani Przewodnicząca poinformowała, iż protokół z poprzedniego posiedzenia został wyłożony do 
wglądu przed posiedzeniem, w związku z powyższym zapytała, czy są uwagi do jego treści.

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytała, kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 
posiedzenia bez odczytywania.

W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie.
„Za" - 9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad.
Pani Przewodnicząca odczytała proponowany porządek posiedzenia.
Proponowany porzgdek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przyjęcie porządku obrad.
4. Informacja o podjętych decyzjach o ostatecznym zakresie zaplanowanych do prowadzenia 

inwestycji na drogach powiatowych w 2024 r.
5. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:

a) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających na 2024 r.,

b)w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej 
w miejscowości Włostów, gmina Lipnik, w trybie bezprzetargowym,

c) w sprawie przekazania Gminie Ożarów zadania publicznego w zakresie zimowego utrzymania 
dróg powiatowych na terenie gminy Ożarów
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d)w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej 
w miejscowości Opatów, gmina Opatów, w trybie bezprzetargowym,

e)w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń biurowych i garażu 
usytuowanych na nieruchomościach położonych w miejscowości Opatów, gmina Opatów, 
w trybie bezprzetargowym,

f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym na rok 2024.

6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2026,
b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok,
c) w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu opatowskiego na I kwartał 2024 r.,
d) w sprawie przystąpienia Powiatu Opatowskiego do związku stowarzyszeń pod nazwą Regionalna 

Organizacja Turystyczna Województwa Świętokrzyskiego z siedzibą w Kielcach,
e) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych na lata 2021 - 2030" dla Powiatu Opatowskiego,
f) o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku,
g) w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 
w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.

7. Sprawy organizacyjne.
8. Zamknięcie posiedzenia.

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który zgłosił wniosek formalny o rozszerzenie 
porządku obrad poprzez wypracowanie stanowiska w sprawie sytuacji na granicy wschodniej dot. 
protestu rolników na granicy. Radny odczytał wniosek przedstawiający, iż Rada Powiatu w Opatowie 
w pełni solidaryzuje się protestującymi przedstawicielami branży transportu drogowego oraz 
rolnikami protestującymi n granicy polsko - ukraińskiej. Radny Bogusław Włodarczyk wskazał, iż 
chciałby aby komisja wypracowała stanowisko, do który zostanie przygotowany projekt uchwały 
i wprowadzony do porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Powiatu.

Odbyła się dyskusja o procedurze wdrożenia i przygotowania projektu uchwały.
Głos zabrała pani Ewelina Płatek - Kosior - obsługa prawna starostwa, która wyjaśniła, iż w pierwszej 
kolejności członkowie komisji powinni wypracować stanowisko wraz z projektem uchwały, który 
następnie podlega zaopiniowaniu przez Zarząd Powiatu, więc przed sesją musiałoby odbyć się 
posiedzenie. Pani mecenas dodała również, iż posiedzenia nie odbywają się w budynku starostwa 
w związku z czym mamy ograniczony dostęp do zasobów. Poinformowała również, iż aby nie 
zwoływać posiedzenia zarządu powiatu z projektem uchwały musiałby wyjść zarząd. Mając to na 
uwadze zaproponowała, aby podczas dzisiejszego posiedzenia komisji wypracować stanowisko, do 
którego potem zostanie przygotowany projekt uchwały i aby podjąć ją podczas kolejnej sesji Rady 
Powiatu, która najprawdopodobniej będzie w przyszłym tygodniu ze względu, na to, iż oczekujemy na 
opinię z ministerstwa w przedmiocie projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace 
konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków 
lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który powiedział, iż nie zgadza się ze słowami 
pani mecenas i uważa, iż projekt uchwały nie wymaga dużego nakładu pracy i wystarczy kilka minut 
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aby go przygotować. Ponadto on chce aby było to stanowisko komisji a nie zarządu. Poprosił panią 
Przewodniczącą aby przystąpiła do głosowania nad jego wnioskiem formalnym, który zgłosił.

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, zgodził się ze słowami pani 
mecenas i poprosił aby dopełnić całą procedurę i podczas następnej sesji podjąć uchwałę.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy są uwagi do odczytanego projektu porządku obrad.
Wobec ich braku poddała odczytany porządek obrad pod głosowanie.

O zabranie głosu poprosiła pani mecenas, która zwróciła się z prośbą aby w przyszłości wcześniej 
przesłać chociaż wniosek czy stanowisko do biura rady, co umożliwiłoby przygotowanie projektu 
uchwały.
Radni poparli słowa pani mecenas.

W związku z zakończoną dyskusja pani Przewodnicząca przeszła do głosowania nad wnioskiem 
formalnym o rozszerzeniem porządku obrad poprzez wypracowanie stanowiska w sprawie sytuacji na 
granicy wschodniej dot. protestu rolników na granicy oraz dodanie pkt. 7 do porządku obrad i dalsze 
przenumerowanie.

Wniosek formalny został przyjęty jednogłośnie.
W głosowaniu udział wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wiesława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Salę obrad opuścił pan Wacław Rodek (godz. 10.10.), dalsze obrady prowadzone są w 8 osobowym 
składzie komisji.

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do głosowania nad rozszerzonym porządkiem obrad. 
Porządek obrad został przyjęty.
W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" -7 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Adam Rozszczypała, Wiesława Słowik, 
Tomasz Staniek, , Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymało się" - 1 głos (Bogusław 
Włodarczyk).
Wynik z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.4. Informacja o podjętych decyzjach o ostatecznym zakresie zaplanowanych do prowadzenia 
inwestycji na drogach powiatowych w 2024 r.
Na salę obrad wszedł pan Wacław Rodek (godz. 10.13), dalsze obrady prowadzone są w 9 osobowym 
składzie komisji).
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu panu Grzegorzowi Pietrzykowi - Dyrektorowi Zarządu Dróg 
Powiatowych w Opatowie, który przedłożył informację z zakresu planowanych inwestycji drogowych 
w 2024 r.
Przedmiotowa informacja stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Protokół Nr 12.2023 z posiedzenia Komisji rolnictwa, ochrony środowiska, dróg i transportu - VI kadencji
odbytego w dniu 28 listopada 2023 r.

3



OR-II.0012.3.12.2023

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała o prace przy zatoczce 
w Przepiórowie niedaleko Domu Pomocy Społecznej w Przepiórowie. Radna dodała, iż jest to 
niewielki koszt, a zmieniłoby to całkiem wygląd. W związku czym zapytała, czy są jakiś plany na tę 
inwestycję.

Odpowiedzi udzielił pan Dyrektor, który wskazał, iż zatoczka wychodzi poza pas drogi powiatowej 
i jest ograniczenie co do szerokości drogi powiatowej.

O zabranie głosu poprosił pan Jacek Dwojak, który zapytał o drogę w Sulejowie, o którą już 
kilkukrotnie wnosili z radnym Wacławem Rodkiem. Wskazał, iż jest to 200 - 250 m drogi.

Odpowiedzi udzielił, iż pan Dyrektor, który potwierdził, iż jest to krótki odcinek drogi i jak będzie taka 
wola rady to zostanie on wykonany.

Pani Alicja Frejlich zapytała o drogę powiatową od. m. Wszachów w stronę Zielonki, gdyż jest ona w 
bardzo złym stanie.

Odpowiedzi udzielił pan Dyrektor, który poinformował, iż jest to droga wyjątkowo wąska i nie wie czy 
spełnia wymogi Polskiego Ładu.
Wobec braku dalszych pytań pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu 
posiedzenia.

Ad. 5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 

obiektów pływających na 2024 r.
Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca A. Frejlich poddała pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 
pływających na 2024 r., pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

b) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej 
w miejscowości Włostów, gmina Lipnik, w trybie bezprzetargowym.
Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca A. Frejlich poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej w miejscowości 
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Włostów, gmina Lipnik, w trybie bezprzetargowym, pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" -9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

c) w sprawie przekazania Gminie Ożarów zadania publicznego w zakresie zimowego utrzymania 
dróg powiatowych na terenie gminy Ożarów
Pani Przewodnicząca komisji odczytała treść ww. projektu uchwały, po czym zapytał, czy ktoś ma 
pytania bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca A. Frejlich poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie przekazania Gminie Ożarów zadania publicznego w zakresie zimowego utrzymania dróg 
powiatowych na terenie gminy Ożarów, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej w 
miejscowości Opatów, gmina Opatów, w trybie bezprzetargowym.
Pani Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały, po czym zapytała, czy ma ktoś pytania 
bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca A. Frejlich poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy nieruchomości położonej w miejscowości 
Opatów, gmina Opatów, w trybie bezprzetargowym, pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
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e) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń biurowych i garażu 
usytuowanych na nieruchomościach położonych w miejscowości Opatów, gmina Opatów, w 
trybie bezprzetargowym.
Pani Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały, po czym zapytała, czy ma ktoś pytania 
bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca A. Frejlich poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń biurowych i garażu 
usytuowanych na nieruchomościach położonych w miejscowości Opatów, gmina Opatów, w trybie 
bezprzetargowym, pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" -9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" - 0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

f) w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym na rok 2024.
Pani Przewodnicząca odczytała treść projektu uchwały, po czym zapytała, czy ma ktoś pytania 
bądź uwagi.

Wobec braku głosów pani Przewodnicząca A. Frejlich poddała pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie pojazdu z drogi i jego parkowanie na parkingu 
strzeżonym na rok 2024, w trybie bezprzetargowym, pytając, kto jest za jego pozytywnym 
zaopiniowaniem.

Powyższy projekt uchwały w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany i stanowi 
załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.
Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 9 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Wisława Słowik, Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, 
„wstrzymało się" -0 głosów.
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Następnie pani Przewodnicząca przeszła do realizacji kolejnego punktu posiedzenia.

Ad. 6. Omówienie projektów uchwał Rady Powiatu:
a) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2023 - 2027.
Pani Przewodnicząca udzieliła głosu pani Zofii Rusak - Skarbnikowi Powiatu, która 
szczegółowo omówiła projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2023 - 2026 stanowiący załącznik nr 19 
do niniejszego protokołu.
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Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Opatowskiego na 
lata 2023-2026.
Wobec braku głosów pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu 
uchwały.

b) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy są pytania do przedłożonego projektu uchwały o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2023 rok.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

Wobec ich braku pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego projektu uchwały.

c) w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu opatowskiego na I kwartał 2024 r.
Pani Przewodnicząca komisji przedłożyła treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy 
ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin 
pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu opatowskiego na I kwartał 
2024 r.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.

d) w sprawie przystąpienia Powiatu Opatowskiego do związku stowarzyszeń pod nazwą 
Regionalna Organizacja Turystyczna Województwa Świętokrzyskiego z siedzibą w Kielcach.
Pani Przewodnicząca komisji przedłożyła treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy 
ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu 
Opatowskiego do związku stowarzyszeń pod nazwą Regionalna Organizacja Turystyczna 
Województwa Świętokrzyskiego z siedzibą w Kielcach.

Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.

Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.

e) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 
Społecznych na lata 2021 - 2030” dla Powiatu Opatowskiego.
Pani Przewodnicząca komisji przedłożyła treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy 
ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia 
„Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych na lata 2021 - 2030" dla 
Powiatu Opatowskiego.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.
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f) o zmianie uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2023 roku.
Pani Przewodnicząca komisji przedłożyła treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy 
ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie określenia 
zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2023 roku.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.

g) w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 
budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków 
w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków.
Pani Przewodnicząca komisji przedłożyła treść ww. projektu uchwały, po czym zapytała, czy 
ktoś ma pytania do przedłożonego projektu uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na 
prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 
rejestru zabytków lub gminnej ewidencji zabytków w ramach Rządowego Programu 
Odbudowy Zabytków.
Nikt się nie zgłosił, wobec powyższego pani Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego 
projektu uchwały.
Przedmiotowy projekt uchwały stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.

Wobec zrealizowania bieżącego punktu pani Przewodnicząca poinformowała o przejściu do realizacji 
kolejnego punktu posiedzenia.

Ad.7. Wypracowanie stanowiska w sprawie sytuacji na granicy wschodniej dot. protestu rolników 
na granicy.
O zabranie głosu poprosiła pani mecenas Ewelina Płatek - Kosior, która ponownie poprosiła aby 
w dniu dzisiejszym wypracować stanowisko, a projekt uchwały poddać pod głosowanie podczas 
kolejnych obrad sesji za uwagi na zachowanie procedury.

O zabranie głosu poprosił pan Bogusław Włodarczyk, który ponownie przedłożył swój wniosek, 
również w wersjo papierowej, stanowiący załącznik nr 26 do niniejszego posiedzenia. Dodał także, że 
uważa, iż mając stanowisko to projekt uchwały nie jest problemem.

O zabranie głosu poprosił pan Tomasz Staniek - Starosta Opatowski, który poprosił, aby w dniu 
dzisiejszym zatwierdzić stanowisko , następnie przez Zarząd i poddać pod obrady następnej sesji.

Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie odczytany wniosek przez radnego Bogusława 
Włodarczyka.

Powyższe stanowisko w głosowaniu jawnym został pozytywnie zaopiniowany.
Udział w głosowaniu wzięło 9 członków komisji na ogólną liczbę 9.
„Za" - 8 głosów (Jacek Dwojak, Alicja Frejlich, Andrzej Gajek, Wacław Rodek, Adam Rozszczypała, 
Tomasz Staniek, Bogusław Włodarczyk, Maciej Wolański), „przeciw" - 0 głosów, „wstrzymał się" - 1 
głos (W. Słowik).
Wynik z głosowania jawnego stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.
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Ad.8. Sprawy organizacyjne.
Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w przedmiotowym punkcie. Nikt nie 
zabrał głosu wobec czego pani Przewodnicząca przeszła realizacji do ostatniego punktu posiedzenia.

Ad.9. Zamknięcie posiedzenia.
Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym osobom za przybycie i zamknęła posiedzenie komisji.
Na tym posiedzenie zakończono (godz. 11:05).
Protokołowała:
SylwiaLenart

Przewodnicząca Komisji 
rolnictwa, ochrony środęty/teka, dróg i transportu
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